
PROTOKOLL nr 16
den 23/6 1976 i Djurgårdens IF:s Överstyrelse 

på Stadion.

Närvarende: Rudolf Walldén, ordf., 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm. (§§ 201 - slutet) 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Bengt Stagman, 
Karl Liliequist, sekr. (§§ 199-200) 
Axel M. Murray, 
Lennart Öberg;

från kansliet: Bo Andersson,

§ 199: Förord för Blackeberg i basket:
Sedan av sekreteraren uppgjort förslag till dagordning godkänts med 

tillägg av ordföranden aviserade punkter, upptogs frågan om basket på för
eningens program (14:197). Ordföranden föredrog ett delvis svårtolkat brev 
i ärendet från Blackeberg med synpunkter på bl.a, KFUM/Central såsom bas
ketklubb.

Beslöts att Blackeberg skall föredras i en fusion med DIF dock först 
sedan de ekonomiska förutsättningarna ytterligare ventilerats med denna 
klubb. Utsågs följande att bilda denna kommitté: Rudolf Walldén, Rolf 
Theblin och Karl Liliequist, sedan Reine Gustafsson avsagt sig föreslagen 
kandidatur.

§ 200: Godkänd jubileumstallrik:
Föredrogs och förevisades en prototyp till den jubileumstallrik, som på 

initiativ av Djurgårdens Supporter Club (12:166) avser att både celebrera 
jubiléet och tillföra föreningen vissa intäkter. Det förelagda färgprovet 
godkändes vad den röda färgen beträffar, medan gult och blått föreslogs 
i annan nyans enligt företett färgnummer. Med dessa ändringar godkändes 
tallriken för produktion. Närvarande: Bertil Pettersson från Supporter
klubben och representant från försäljningssidan på Gustavsbergs Fabriker.

(forts.)
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§ 201 Budget 1976-1977

Utdelades och föredrogs av kansliet 1976-06-23 upprättade 
sammanställningar över inkomna budgetförslag från flertalet 
sektioners redovisning av budget 1975/76. Då några sektioner 
ännu inte redovisat sina budgets beslöts utsätta ett extra 
budgetmöte den 18 augusti 1976, kl 18.00

§ 202 Utbetalningar

Rapporterade Reine Gustafsson att 1976-06-09 utbetalats:

div leverantörer 1.051:00
fotbollsekt. anslag 1.200:00
brottningsekt. anslag 3.000:00 5.251

RIK bingo 3.404:60
HIF bingo 15.320:70
ishockeysekt. anslag 60.000:00
fotbollsekt. överför. 10.270:00
3M Svenska AB 405:90 89.401:20 

och per 1976-06-23 utbetalats:

löner 6.608:00
fotbollsekt. överför. 750:00 7.358:00

div leverantörer 6.389:68

Föreningens likvida medel efter utbetalningarna = 110.819 kr.

§ 203 Jubileumsnummer Djurgårdaren 1976

Diskuterades uppläggning, omfattning och kostnader för 
tidskriften. 1975 års Djurgårdare hade givit ca 31.000 kr 
i annonsintäkter men kostat ca 47.000 kr. Enligt beslut 
i förtroenderådet skall en tidning utgå två gånger om 
året.

Då något anslag inte torde kunna påräknas uttalades som 
en allmän målsättning att tidningens omfattning måste 
hållas nere.

§ 204 Oredovisat cykellotteri

Öberg upplyste att P G Eriksson (cykel) meddelat om ett 
lotteri som slutsålts utan att lotteriförsäljaren 
(ej inom DIF) redovisat nettobehållningen. Försäljaren 
har i skrivelse uppmanats att redovisa till 1976-06-28 
och att om så ej sker en polisanmälan övervägs.

Beslöts att Lennart Öberg driver ärendet med fullmakt 
att vid utebliven redovisning söka åstadkomma en av
betalningsplan alternativt göra polisanmälan.
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§ 205 Bingo

Alm lämnade följande lägesrapport från bingofronten:

I ett försök att få igång spel på Cora, vilken lokal 
bedömts vara mer attraktiv än Domino I, har ansökan 
ingivits till länsstyrelsen om flyttning av Domino I- 
alliansen till Cora. Avsikten är att Domino-alliansen 
skall spela ut sitt tillstånd på Cora varefter Cora
alliansen - utökad med Dominoföreningarna - skall spela 
på Cora. Ansökan om s k avvecklingstillstånd på 
Domino I för sista halvåret 1976 skall även ingivas.

Beträffande biograferna har kontakt med Stock på SF 
ännu inte kunnat erhållas. Däremot har 1976-06-18 
sammanträffande skett med direktör Erik Rönning på 
Ri-teatrarna. Efter diskussion om ett femtal biograf
foajéer i innerstaden har Rönning lovat återkomma under 
sensommaren med vidare uppgifter bl a om hyran per 
speldag.

Slutligen rapporterades om en eventuellt ny lokal på 
Lützengatan 1. Lokalen förhyrs på 5 år av Mc Donalds, 
som haft för avsikt att här öppna en restaurang. Av 
olika skäl, bl a svårigheter att få byggnadslov, har 
Mc Donalds uppgett tanken på en etablering i lokalen. 
Vid sammanträde med Mc Donalds (Lederhausen och 
Åke Eriksson samt Alm. Theblin och Wester) hade 
diskuterats att DIF - om vissa speltillstånd kunde 
erhållas - eventuellt skulle övertaga lokalen. 
Lederhausen hade nämnt en ersättning för lokalen av 
75 - 50.000 kronor. DIF skulle svara för hyran 6.500 kr 
i månaden från 1976-07-01, således även under den tid 
som åtgick för att söka tillstånd. Hyran skall enligt 
kontraktet sedermera öka till 9.000 kr i månaden. En 
genom Magnus Wester upprättad ekonomisk plan (utdelades) 
visade en nettobehållning av cirka 10 % vid en om
sättning av 5.500 kr per dag. Svårigheten är dock att 
beräkna kostnaderna för lokalens iordningställande och erhålla 
byggnadsnämndens inställning.

Vid förfrågan hos länsstyrelsen (Rosén-Hillerbäck) har 
uppgivits att lokalen ligger väl till geografiskt men 
att spelunderlaget var mer tveksamt. Tillstånd borde 
dock kunna påräknas.

Efter diskussion uttalades att vidare kontakter skulle 
tas med Riksbingo samt att med hänsyn till ÖS bristande 
ekonomi fotbollen skulle tillfrågas om de mot att erhålla 
nettobehållningen inledningsvis skulle få stå för bingo
spelet.

Beslöts ansöka om spel tillstånd för bingo under tiden 
1/9 1976 - 31/8 1977 på lokalen Lützengatan 1 för ett 
belopp av 2.000.000 kronor. Till föreståndare utsågs 
Hilding Lövdahl, ledamot av ÖS, 10-03-29-0671.
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§ 206 Deklarations- och skatteärenden

Anmäldes att Bosse Hedvall lämnat vidare informationer och 
föreslagit ändrade rutiner för behörighet att emottaga/ut- 
kvittera beslut i deklarationsärenden. Vidare har ishockey
sektionen drabbats av straffskatt till följd av för sent 
inbetalade skatter för spelarna.

Rudolf Walldén tar kontakt med landshövding Hjalmar Mehr 
i skattefrågan.

Nästa möte utsattes till tisdagen 29 juni 1976, kl 18.00. 
Till mötet skulle Ulf Adelsohn och Gunnar Rinman kallas.

Vid protokollet:

§ 199-200 Karl Liliequist

§ 201-206 Kaj Alm

Justeras:


